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Aanwezig: Gwen ten Haaf (vz a.i.), Malica El Ghazi, Marin van den Heuvel,  
Arno Janzen, Wilma Kroon, Esther van de Venn 
          
Genodigd: 
Gemeente Gennep:  Rob Janssen (wethouder Sociaal Domein) tijd. aanw., 
     Eric de Maeyer (Werk en Inkomen) tijd. aanw.,  
     Marcella Willemse (Sociaal Domein) 
Kandidaat-lid ASD :  Arno van Riet 
                        

      Notulist: Petra Kerkhof (bureau Stand-by) 
 

 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Mevrouw Ten Haaf heet iedereen welkom, in het bijzonder wethouder Janssen, de beleidsmedewerkers  
en kandidaat-lid voor de ASD dhr. Arno van Riet. 
 
Agendapunt 5 wordt naar voren gehaald, dit komt aan de orde na agendapunt 3.  
Daarmee wordt de agenda vastgesteld. 
 
2. Ingekomen stukken / mededelingen 
- 
 
3.  Voorstellen nieuwe kandidaat ASD 
De heer Van Riet stelt zichzelf voor. In zijn werkende leven heeft hij in diverse rollen en functies bij het UWV 
te maken gehad met vraagstukken rond werk en inkomen. Dat heeft nog steeds zijn interesse. Als vrijwilliger 
is hij o.a. actief bij een vereniging op het gebied van werk en inkomen en re-integratie en is hij lid van de 
landelijke geschillencommissie van het UWV. Hij heeft Parkinson en is lid van de Parkinsonvereniging. Hij wil 
graag maatschappelijk actief zijn, vandaar zijn interesse voor de ASD. Hij is tevens gebruiker van de Wmo. 
De aanwezigen stellen zich aan hem voor. 
 
5. Advies schuldhulpverlening 
Mevrouw Van den Heuvel, mevrouw El Ghazi en de heer Janzen hebben het rapport doorgesproken en 
geconstateerd dat eerdere adviezen van de ASD hierin zijn meegenomen. Een mooie, positieve 
constatering! De ASD is ook te spreken over de vroegtijdige betrokkenheid van de ASD in dit proces.  
De ASD zal zijn eindadvies naar de heer De Maeyer sturen, met daarin nog een aandachtspunt voor de 
externe communicatie. 
 
De heer De Maeyer bedankt de ASD voor de betrokkenheid en het advies. 
Hij verlaat het overleg. 
 
4. Verslag 2 februari 2021 
Het verslag van 2 februari 2021 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van de actielijst: 
 Actie 20-59, subsidieregeling peuteropvang: mevrouw Willemse heeft de ASD de informatie toegestuurd.  

De ASD betreurt dat hij niet betrokken is geweest en om advies is gevraagd over deze regeling en het 
VVE-beleid.  

 Actie 20-60, verordening leerlingenvervoer: mevrouw Willemse geeft aan dat dit nog niet aan de orde is. 
Zij zal dit opnemen in de jaarplanning. 

 Actie 21-03, overzicht lopende projecten sociaal domein: zodra volledig zal mevrouw Willemse dit 
toesturen. 

 Actie 21-06, signaal inzake noodopvang op scholen: mevrouw Willemse heeft nog geen terugkoppeling 
gehad. 

 Actie 21-07, uitnodigen dorpsondersteuner: mevrouw Kroon deelt mede dat twee dorpsondersteuners, uit 
Ven-Zelderheide en Milsbeek, graag een keer aansluiten bij de vergadering van de ASD.  
- dit wordt geagendeerd voor de vergadering op 11 mei. Iedereen zal zijn vragen mailen naar mevrouw 
Kroon. 
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 Actie 21-07, kandidaat ASD: mevrouw Kroon deelt mede dat de kandidaat heeft gekozen voor ander 
vrijwilligerswerk. 
 

6. Kennismaking met wethouder R. Janssen 
De heer Janssen bedankt de ASD voor de uitnodiging en stelt zichzelf voor. Afkomstig uit Heerlen, 
opgegroeid in Gennep. Van vrachtwagenchauffeur naar redacteur van tijdschrift de Tribune tot aan 
wethouder Sociaal Domein, Onderwijs en Cultuur in Gennep. Hij is verheugd te horen dat de ASD goed en 
op tijd betrokken is geweest bij het proces Schuldhulpverlening, een voorbeeld zoals de samenwerking in 
het vervolg zou moeten zijn. 
 
De ASD heeft vooraf enkele vragen toegestuurd. Ter vergadering worden ze door de wethouder 
beantwoord: 
 
Hoe ervaart u dat u tussentijds ingestoken bent als wethouder? 
De heer Janssen ervaart niet dat hij ‘tussentijds is ingestoken’, hij is de heer Lucassen opgevolgd die met 
pensioen ging. Hij heeft geen nadelen ervaren van de latere instap, omdat hij bekend was met het coalitie-
akkoord en het college al goed op elkaar was ingespeeld. 
 
Is de bestuurlijke praktijk anders dan de politieke arena? 
Ja, heel anders. Als raadslid controleer je het college en stel je kaders. Als wethouder heb je als het ware 17 
bazen, namelijk de raadsleden. De raad is de baas. De enige overeenkomst is dat de raad en het college 
beide het publiek belang behartigen. 
 
Kan de gemeente de toekomstige uitdagingen aan in het sociaal domein? 
De heer Janssen geeft aan deze vraag niet anders te kunnen beantwoorden dan met ‘ja’, omdat anders zijn 
partij niet had moeten toetreden tot de coalitie. 
 
In hoeverre zijn gevolgen van corona merkbaar binnen het sociaal domein? Wat verwacht de gemeente dat 
er nog staat te gebeuren? 
De heer Janssen geeft aan dat corona sociaaleconomische en sociaalmaatschappelijke gevolgen heeft.  
De jeugd heeft het moeilijk. In Gennep is nog geen forse toename, wel een lichte stijging, van WW- of 
Bijstand-aanvragen. De gemeente tracht alle signalen onder haar inwoners op te vangen en daar waar nodig 
hulp te bieden en zorg te regelen. Op de afdeling Sociaal Domein zijn twee extra fte’s ingeschakeld die 
vooral inzetten op vroegsignalering en preventie. 
 
Vanuit de ASD wordt opgemerkt dat door corona mantelzorgers uitvallen. Zijn er regelingen in Gennep om 
die zorg op te vangen? 
De heer Janssen geeft aan dat er intensief contact is met mantelzorgers, ook met jonge mantelzorgers en 
wat de gevolgen zijn als de mantelzorg wegvalt. Er is een pilot gestart met respijtzorg voor jonge 
mantelzorgers.  
Vanuit de ASD wordt meegegeven dat bij het wegvallen van de mantelzorger, het traject via Team Toegang 
te lang duurt om acute zorg te krijgen. 
 
Hoe denkt de gemeente de tekorten in het sociaal domein op te lossen? 
De heer Janssen geeft aan dat er geen tekorten zijn, ook niet bij Jeugdzorg. De gemeente heeft in 2014 een 
bestemmingsreserve Sociaal Domein opgenomen in de begroting, bedoeld voor onverwachte uitgaven 
binnen het sociaal domein. Uit die reserve kan direct worden geput. Er is dus geen sprake van een tekort. 
De reserve komt ook niet in het geding door corona.  
 
De ASD verwijst naar berichtgeving in de media dat de gemeente moet gaan bezuinigen. 
De heer Janssen vermoedt dat dit betrekking heeft op het gemeentefonds. Dat fonds wordt gevoed met 
gelden uit het Rijk en volgens herijking van dat fonds zou de gemeente Gennep fors minder geld krijgen. Dat 
is nog niet bekend en als dat zo is, geldt dit waarschijnlijk vanaf 2024. Het betreft dus geen bezuiniging, 
maar minder inkomsten.  
 
De heer Janssen vraagt naar de eerdere opmerking van de ASD over het VVE-beleid. 
Mevrouw Van den Heuvel geeft aan dat zij hiernaar had gevraagd, omdat zij de subsidieregeling niet kon 
vinden. Het is jammer dat de ASD niet om advies is gevraagd, want dan had de ASD kunnen adviseren over 
de communicatie. Als zij de regeling niet kan vinden, zal deze waarschijnlijk ook niet bekend zijn bij andere 
ouders met kinderen in de opvang. 



 
 
 
 

Adviesraad Sociaal Domein (ASD)  gemeente Gennep 
 
Vergadering 2 maart 2021 - 19.30 uur – Zoom video meeting - blad 3 
 
 

   

 

De heer Janssen geeft aan dit te betreuren, omdat de gemeente juist veel tijd besteedt aan de 
toegankelijkheid van regelingen en zeer sterk inzet op contacten met ouders.  
De ASD geeft aan dat inmiddels goede afspraken zijn gemaakt met het MT over het betrekken en informeren 
van de ASD: heldere adviesaanvragen en minder omvangrijke rapporten, zodat ook tijd overblijft om 
ongevraagd te kunnen adviseren. Mevrouw Willemse vult aan dat de ASD een jaarplanning heeft voor alle 
adviesaanvragen en een overzicht krijgt van alle projecten die spelen binnen het sociaal domein. 
 
Mevrouw Ten Haaf bedankt de heer Janssen voor zijn aanwezigheid en beantwoording van de vragen. 
De heer Janssen bedankt de ASD voor de uitnodiging en het prettige en nuttige gesprek.  
Hij verlaat het overleg. 
 
7.  Terugkoppeling gesprek met Team Toegang 
Een delegatie van de ASD heeft gesproken met Team Toegang. Het Team heeft de gewijzigde werkwijze 
toegelicht. Door corona worden geen huisbezoeken afgelegd, dus is er soms geen goed beeld van de 
thuissituatie. Veel gesprekken vinden digitaal plaats, maar telefonisch contact is ook mogelijk. 
De ASD vindt het een goede zaak dat er binnen Team Toegang specialisaties zijn. 
Er is gesproken over de noodopvang op scholen. Besluitvorming hierover ligt bij Team Toegang. 
Het Team zoekt ook contact met andere organisaties, zoals met de KonnectKever. De ASD heeft erop 
gewezen dat Team Toegang de KonnectKever dient te voeden met informatie en heeft aangegeven wat op 
KonnectKever.nl nog ontbreekt. Dit wordt opgepakt. 
Het Team gaf aan dat er een toename is van complexe aanvragen. Getracht wordt om altijd maatwerk te 
leveren.  
De duur van het traject is besproken: binnen 2 weken na aanmelding is er een contactmoment, daarna volgt 
een ‘keukentafelgesprek’ waarbij een leefzorgplan wordt opgesteld. Het gehele traject duurt 10-14 weken, dit 
wordt bewaakt. 
De ASD was blij te horen dat geen aanvragen worden afgewezen om financiële redenen.  
De ASD heeft het gesprek met Team Toegang als prettig en nuttig ervaren. 
 
8. Terugkoppeling gesprek met MT Sociaal Domein 
Mevrouw Ten Haaf en mevrouw Van den Heuvel hebben gesproken met MT-lid de heer M. Seelen.  
Zijn collega, mevrouw Zijlstra, was door ziekte verhinderd. 
Er is gesproken over de onderbezetting bij de ASD, de medeverantwoordelijkheid van de gemeente voor het 
werven van leden, het betrekken van de ASD bij beleid op het sociaal domein, de jaarplanning, de 
aanwezigheid van beleidsmedewerkers in de ASD-vergadering. 
Het convenant is ook aan de orde geweest. Dit wordt ofwel geactualiseerd of er komt een nieuw convenant. 
 
Afgesproken is dat meer gericht geworven gaat worden op leden uit het werkveld of ervaringsdeskundigen. 
De vacature die in de OMO-krant is geplaatst, komt ook in de digitale nieuwsbrief van de gemeente. 
De ASD moet meer bekendheid krijgen. De gemeente kan hier een rol in nemen, wellicht kan er een 
promotiefilmpje worden gemaakt.  
 
In het verslag van de ASD wordt een apart blok opgenomen met vragen of acties voor de 
beleidsmedewerkers. 
 
9. Rondvraag  
 De heer Reijnen, strategisch adviseur beleid Sociaal Domein, zal in de volgende vergadering aanwezig 

zijn. Hij is betrokken bij de huiskamers, BiblioPlus en de dorpsondersteuners.  
Iedereen zal zijn vragen naar mevrouw Ten Haaf mailen. Zij zal deze bundelen en naar mevrouw 
Willemse mailen. 

 De heer Van Riet geeft aan veel nieuwe informatie en termen te hebben gehoord. Het werk van de ASD 
spreekt hem wel aan, maar hij is niet zo bekend met de gemeentelijke organisatie en werkwijze. Hij wil 
zich graag nog verder verdiepen in de materie. 
- mevrouw Ten Haaf geeft aan dat de gemeentelijke kennis vanzelf komt en dat hij welkom is om de 
volgende vergadering wederom bij te wonen. 

 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 
Mevrouw Ten Haaf bedankt iedereen voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 21.15 uur. 
 
Bijlage: actielijst 
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Actielijst  

 
 

Vragen/acties beleidsmedewerkers: 
Beleidsmedewerker Vraag/actie Termijn 
R. Jansen Terugkoppeling op signaal ASD inzake noodopvang op scholen: 

drempel voor ouders en besluitvorming door directeur 
06-04-21 

   
   

 
 

► Binnen 6 weken terugkoppeling door beleidsmedewerker op een afgegeven advies 
 
► Deelname aan bijeenkomsten aan iedereen melden    

 
PR-commissie: mevrouw Ten Haaf, mevrouw Van den Heuvel, mevrouw Kroon 
Kasbeheer: mevrouw Kroon 
 
 
 
 
 
 
 
 
E-mailadres ASD: asdgennep@outlook.com  
 
 
Vergaderdata 2021:  2/2, 2/3, 6/4, 11/5, 1/6, 6/7, 7/9, 5/10, 2/11, 7/12. 

Nummer Vergadering Wie Actiepunten Wanneer 
14-34 13-05-14 allen Onderwerpen voor de OMO-krant doorlopend 
18-80 18-12-18 

 
 

ASD 
 
 

Inzake begroting vs realisatie: 
- jaarrekening + voorjaarsnota 
- begroting opvragen 

 
maart 
september 
 

19-39 
 P. Kerkhof, 

ASD 
Adviezenlijst, 
stand van zaken adviezen 

doorlopend 

20-09 04-02-20 ASD Inwerking van nieuwe leden  

20-31  M. vd Heuvel Adviezen ASD op facebook doorlopend 

20-48 
03-11-20 

M. Willemse  
Wethouders en burgemeester door het jaar 
heen uitnodigen voor vergaderingen 

<02-02-21 

20-52 
01-12-20 

M. Willemse 
Raadsvergadering 30/11: (SP) ASD zou geen 
advies hebben uitgebracht? 

dec. ‘20 

20-61  M. Willemse, DB Afscheidsmoment vertrekkende leden tzt 

21-01 
02-02-21 

M. Willemse 
Jaarplanning def. + chronologisch + kolom tbv 
lokaal / regionaal / formaliteit 

<06-04-21 

21-03  M. Willemse Overzicht lopende projecten SD 06-04-21 

21-08 
02-03-21 M. Willemse,  

W. Kroon 
allen 

a. Uitnodigen dorpsondersteuners 
 
b. Vragen mailen naar W.Kroon 

<11-05-21 
 
<06-04-21 

21-09  M. vd Heuvel Def. advies inz. SHV a. EdMaeyer gereed 

21-10  M. Willemse, 
ASD Convenant Q2-2021 

21-11  ASD Bekendheid ASD  

21-12 
 allen 

G. ten Haaf 
Vragen voor H. Reijnen mailen naar GtHaaf, 
vragen naar M. Willemse 

<01-04-21 
<06-04-21 


